
29

پنجشنبه

1397
آذر

تاریخ
3

سال
بیستوچهارم

2409

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه

استان فارس

کازرون
برگزاری کارگاه نحوه تنظیم 

دادخواست و شکوائیه 
در دانشگاه پیام نور کازرون

تنظیم دادخواست و شکوائیه در  نحوه  کارگاه آموزشی 
دانشگاه پیام نور کازرون برگزار شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه 
کشاورزی  حسن  کارگاه  این  در  کازرون،  نور  پیام 
داشت:  اظهار  کنارتخته  و  خشت  بخش  دادگاه  رئیس 
محاکم در صورتی می توانند به دعوا رسیدگی کنند که 
خواهان ضمن رعایت تشریفات و اصول شکلی و قانونی 
دادگاه، شورای حل  به  را  آن  مورد  دادخواست، حسب 

اختلاف یا سایر مراجع قانونی سپرده باشد.
قسمت  مهم ترین  خواسته،  تعیین  اینکه  بیان  با  وی 
دادگاه  از  خواهان  خواسته  که  است  دادخواست  تنظیم 
شود،  درج  قسمت  این  در  صریح  و  دقیق  به طور  باید 
افزود: در حقیقت تعیین خواسته افزون بر اینکه محدوده 
رسیدگی دادگاه را مشخص می کند، دادگاه را از ورود 
به موضوعات خارج از چارچوب خواسته نیز منع می کند.

در ادامه جلسه، دانشجویان به طرح سؤالات خود در زمینه 
تنظیم دادخواست و شکوائیه پرداختند.

جهرم
 هشت هزار تن خرما از جهرم 

صادر شد

فرماندار جهرم 28 آذر 97 اعلام کرد: 8 هزار تن خرما 
از گمرک جهرم از اول فروردین تاکنون به خارج صادر 

شده است.
بررسی  جلسه  در  صحراییان  علیرضا  ایرنا  گزارش  به 
مسائل و مشکلات خرمای جهرم افزود: این میزان خرما 

به ارزش 280 میلیارد ریال صادر شده است.
وی با اشاره به وقوع خشکسالی های اخیر افزود: با توجه 
گذشته،  سال های  در  خشکسالی  وقوع  و  اقلیم  تغییر  به 
باید به پیروی از کشاورزی نوین نسبت به ایجاد گلخانه 
و  تبدیلی  صنایع  ایجاد  که  برداریم  گام  نخل  کاشت  و 
تشکیل زنجیره ارزشی خرما در این زمینه ضروری است.

تلاش  در  کرد:  اعلام  جهرم  شهرستان  ویژه  فرماندار 
سطح  در  جهرم  شاهانی  خرمای  جغرافیایی  ثبت  هستیم 

جهان صورت گیرد.
به عنوان مرکز  معرفی شهرستان جهرم  اضافه کرد:  وی 
اجرای طرح مطالعاتی خرمای شاهانی از تولید تا صادرات 

در دستور کار قرارگرفته است.
باغداری  به  سنتی  باغداری  تبدیل  داد:  ادامه  صحراییان 
سطح  افزایش  تولیدکنندگان،  درآمد  افزایش  مدرن، 
تکنولوژی و دانش فنی در تولید مواد غذایی ارگانیک، 
اساس  بر  غذایی  مواد  امنیت  و  سلامت  سطح  افزایش 
استانداردهای سبد غذایی سالم و مطلوب از مزایای این 

طرح است.
تولیدات  فرآوری،  صنایع  توسعه  گفت:  جهرم  فرماندار 
مهارت  ارتقای  آن،  درخت  و  خرما  ضایعات  از  دستی 
و  بین المللی  و  داخلی  بازارهای  احیای  انسانی،  نیروی 

ایجاد بازارهای جدید، در قالب این طرح است.
سطح زیر کشت خرما در شهرستان جهرم بیش از 5 هزار 

هکتار است. 
فاصله 193 کیلومتری جنوب شرق  شهرستان جهرم در 

شیراز قرار دارد.

فسا
اجرای طرح کاهش آسیب اعتیاد 

در روستاهای فسا آغاز شد
با  طرحی  اعتیاد،  از  ناشی  آسیب های  کاهش  هدف  با 

همین عنوان در روستاهای شهرستان فسا آغاز شد.
دانشگاه  بهداشت  معاونت  آسیب  کاهش  مرکز  مسئول 
علوم پزشکی فسا بابیان این مطلب، به ایرنا اظهار داشت: 
در قالب اجرای این طرح، آموزش و مشاوره به افراد در 
معرض خطر اعتیاد و انجام داوطلبانه تست HIV صورت 

می گیرد. 
 HIV ویروس  )ایدز(  بدن  ایمنی  نقص  بیماری  عامل 

است. 
محمد رحیمی افزود: هم اینک این طرح در منطقه علی آباد 

جنگل، روستاهای له قربانی و بیدزرد در حال اجراست 
و در ماه های آینده تمام مناطق روستایی این شهرستان 

زیرپوشش طرح قرار می گیرند.
به گفته وی، برگزاری کلاس های آموزش مهارت های 
مخدر  مواد  سوءمصرف  از  پیشگیری  و  فرزندپروری 
کاهش  برای  که  است  آموزشی  برنامه های  ازجمله 
مناطق  در  اعتیاد  از  پیشگیری  و  اجتماعی  آسیب های 

روستایی انجام می شود. 

معاون میراث فرهنگی فارس:
میراث جهانی فیروزآباد از خسارت 

انفجار جان سالم به در برد
و  صنایع دستی  فرهنگی،  میراث  کل  اداره  معاون 
چهار  مشاهدات،  اساس  بر  گفت:  فارس  گردشگری 
برای  که   97 آذر  ششم  و  بیست  روز  پیاپی  انفجار 
انجام شد، خسارت  به کوار  فیروزآباد  ایمن سازی جاده 
اما  نرسانده  منطقه  این  جهانی  و  تاریخی  آثار  به  کلی 

بررسی جزئیات آن همچنان ادامه داد.
ایرنا  خبرنگار  با  در گفت وگو  اصل،  نصیری  عبدالرضا 
افزود: انفجاری که قرار بود یکشنبه )بیست و پنجم آذر( 

انجام شود با یک روز تأخیر صورت گرفت.
وی، با اشاره به زمان انجام این عملیات که قرار بود از 
داشت:  اظهار  انجامد،  به طول  تا 11 صبح   8:30 ساعت 
به  انفجار اول فرونریخت و  ناایمن در  این سنگ  ظاهر 
همین سبب این کار با انجام حدود چهار انفجار دنبال و 
این  آذر(  ششم  و  )بیست  دوشنبه  غروب  در  درنهایت 

سنگ سرنگون شد.
نصیری اصل اضافه کرد: بیشتر نگرانی ها در مورد نقش 
خطرساز  سنگ  محل  روبه روی  که  تاج گذاری  برجسته 
و در فاصله کمتر از 100 متری آن قرار داشت بود که 
خوشبختانه با پوشاندن این اثر تاریخی، خسارت ظاهری 
به آن وارد نشده است. وی ادامه داد: نگرانی هایی درباره 
تخریب گنبدخانه قلعه دختر که در این منطقه قرارگرفته 
بعد  که  داشت  وجود  نیز  است  جهانی  میراث  ثبت  و 
خسارت  شده  انجام  سه شنبه  صبح   که  کلی  بررسی  از 

مشهودی در این بنا دیده نشده است.
نصیری اصل اضافه کرد: اگرچه به دلیل انفجارهای روز 
دوشنبه و موج حاصل از آن، ترک و یا تخریبی در این 
دقیق تر  بررسی های  اما  نشده  مشاهده  تاریخی  میراث   2
در این زمینه در حال انجام است که در آینده نتایج آن 

اطلاع رسانی خواهد شد.
معاون میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان 
فارس تأکید کرد: در حال حاضر خسارت مشهودی در 
این  تبعات  اما  نشده  منطقه گزارش  این  تاریخی  میراث 
نیازمند  و  شد  خواهد  مشخص  زمان  طول  در  انفجارها 

بررسی های دقیق تری است.
جنوب  کیلومتری   96 فاصله  در  فیروزآباد  شهرستان 
شیراز واقع شده است و کاخ اردشیر ساسانی، قلعه دختر 
و شهر گور که در این شهرستان قرار دارد ازجمله آثار 

تاریخی ثبت جهانی شده استان فارس است.

استان خوزستان

دزفول
نماینده مردم دزفول در مجلس:
مجلس استعفای نمایندگان 

اصفهان را بپذیرد
رئیس جمهور امتیاز ندهد

 
نماینده مردم دزفول در مجلس شورای اسلامی گفت: 
نمایندگان اصفهان را  استعفای  باید  به نظر من مجلس 
بپذیرد تا پروژه های مخرب انتقال آب، مجوز دریافت 

نکند.
عباس پاپی زاده در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: 
چند روز پیگیر هستیم که استعفای نمایندگان اصفهان 
اعلام وصول شود، چون برخی نمایندگان تصور می کنند 
می توانند با استعفا به دولت فشار بیاورند و تصمیمات 
قبول را  وضعیتی  چنین  ما  ولی  بگیرد؛   غیرمنطقی 

نداریم.
مجلس  به  را   ۹۸ بودجه  دولت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
توجه  با  افزود:  دارد،  خاصی  چارچوبی  که  داده  ارائه 
به وضعیت نامناسب بودجه کشور، تصمیم بر این بوده 
انتقال  حوزه  در  به خصوص  جدیدی  پروژه  هیچ  که 
آب تعریف نشود؛ بنابراین در شرایط فعلی پروژه های 

رؤیایی انتقال آب به ضرر کشور است.
نماینده مردم دزفول در مجلس شورای اسلامی تصریح 

کرد: طی روزهای اخیر بحث این بود که اگر برخی 
را  خود  نمایندگی  وظایف  نمی توانند  واقعاً  نمایندگان 
انجام دهند، ایرادی ندارد مجلس استعفای آنها را بپذیرد.
مثل  استان ها  برخی  نمایندگان  شد:  یادآور  پاپی زاده 
کردستان،  بختیاری،  و  چهارمحال  فارس،  لرستان، 
کرمانشاه و خوزستان در اعتراض به اینکه احتمال دارد 
دولت در مقابل برخی فشارها کوتاه آمده و تصمیمات 
هیئت رئیسه  با  بگیرد،  غیرمنطقی  و  غیرکارشناسی 

مذاکره کردند.
وی ادامه داد: درنهایت هیئت رئیسه پذیرفت که اگر در 
مقابل این فشارها کوتاه بیایند و آن ها را بپذیرند ممکن 

است مشکلات جدی تری در کشور ایجاد شود.
نماینده مردم دزفول در مجلس شورای اسلامی گفت: 
هیئت رئیسه همچنین پذیرفت که به دولت تذکر بدهد 
که حق ندارد در مقابل این فشارها تصمیمات جدیدی 
مطرح کردیم که  هیئت رئیسه  با  ما  اخذ کند چون  را 
رئیس جمهور حق دادن امتیاز خاص به فرد یا تعدادی 

از نمایندگان را ندارد.
پاپی زاده خبر داد: هیئت رئیسه موضع خود را امروز در 
حق  دولت  که  کرد  اعلام  پزشکیان  طریق  از  مجلس 
ندارد تحت فشار برخی نمایندگان پروژه های انتقال آب 

را بپذیرد و با این موضوع مخالفت شد.
خوزستان،  نمایندگان  کرد:  عنوان  پایان  در  وی 
اطلاع رسانی  و  کردند  ایجاد  مجلس  بین  هماهنگی 
به موقع آنها باعث اجماع دیگر نمایندگان استان ها برای 
عنوان  تحت  جدیدی  پروژه  هر  شروع  از  جلوگیری 

انتقال آب شد.

استان بوشهر
راهکار توسعه اشتغال بومی ها؛
لزوم توانمندسازی جوانان

استان بوشهر
صنعت، نیروی کار ماهر می خواهد

 
در راستای افزایش سهم اشتغال جوانان بومی استان بوشهر 
در صنایع و تأسیسات مستقر در سطح استان نیاز است که 
زمینه توانمندسازی مهارتی متقاضیان کار در این صنایع 

فراهم شود.
صنایع  میزبان  به عنوان  بوشهر  استان  مهر:  خبرگزاری 
بزرگ نفت و گاز و پتروشیمی تاکنون بهره لازم را از 
فرصت های اشتغال در این منطقه نبرده است و شاید یکی 
از مهم ترین بهانه ها برای عدم استفاده از ظرفیت جوانان 

بومی موضوع نداشتن مهارت بوده است.
یکی از مصوبات سفر دولت احمدی نژاد به استان بوشهر، 
سهم ۵۰ درصدی اشتغال بومی ها در صنایع پارس جنوبی 
بود که تاکنون هیچ گاه محقق نشده است و اکنون هم 
کمتر از ۳۰ درصد از نیروهای شاغل در این منطقه بومی 

هستند.
یکی از مهم ترین موضوعاتی که در مسیر اشتغال نیروهای 
بومی مطرح می شد این بود که کار در پارس جنوبی و 
صنایع این منطقه تخصصی است و نیازمند نیروی توانمند 
و ماهر است؛ هرچند که این موضوع هم بهانه ای بیش 
نبود و می شد برای مشاغلی مثل تدارکات و حراست و... 
که نیاز به مهارت چندانی نداشت از نیروی بومی استفاده 
کرد ولی بسیاری از آبدارچی ها و نگهبان ها هم از دیگر 

نقاط کشور به کار گرفته می شدند.
مهارت افزایی  برای  طرح هایی  که  است  سالی  چند 
و  است  شده  آغاز  بوشهر  استان  کار  متقاضی  نیروهای 
و  نفت  صنایع  به ویژه  استان  صنایع  موردنظر  رشته های 
آموزش  را  اتمی  انرژی  همچنین  و  پتروشیمی  و  گاز 

می دهد
صنعت نیروی ماهر می خواهد

در  نیرو  به کارگیری  در  که  دارند  حق  نیز  صنایع 
و  باشند  توانمند  نیروهای  از  استفاده  خواستار  صنایع 
توجه  متقاضی  افراد  توانمندی  به  خود  گزینش های  در 
داشته  مدنظر  انتخاب  اصلی  عامل  را  مهارت  و  کنند 
باشند؛ هرچند گاها بسیاری از نیروها به صورت سفارشی 

گزینش می شوند.
در  جنوبی  پارس  منطقه  مدیرعامل  موسوی  پیروز  سید 
گفت:  کار  جویای  نیروهای  مهارت افزایی  با  ارتباط 
و  است  بومی  افراد  با  جنوبی  پارس  در  اشتغال  اولویت 
فراهم  افراد  این  مهارت افزایی  زمینه  بایستی  راه  این   در 

شود.
پارس  گاز  مجتمع  مدیرعامل  هاشم زاده فرهنگ  هادی 
در  امانتی  جنوبی  پارس  اینکه  به  اشاره  با  نیز  جنوبی 
دست همه مسئولان است، اظهار داشت: زمینه همکاری 

با آموزش فنی و حرفه ای در همه حوزه ها مهیا است.
توانمندسازی  راستای  در  می تواند  که  اقداماتی  از  یکی 

نیروی کار و استفاده از ظرفیت جوانان بومی مؤثر باشد، 
و  است  کار  محیط  در  افراد  این  مهارتی  توانمندسازی 
حضور و کارورزی متقاضیان کار در محل صنایع است 

که نیازمند توجه بیشتر صنایع به این مهم است.
مدیرکل دفتر فنی استانداری بوشهر:

ارتقای کیفی حمل ونقل شهری 
در شهرهای استان بوشهر

مدیرکل دفتر فنی استانداری بوشهر گفت: ناکارآمدی 
اقتصادی،  منفی  پیامدهای  شهری  حمل ونقل  نظام 

اجتماعی و عوارض محیطی به دنبال دارد.
به گزارش خبرنگار مهر، سید موسی موسوی در نشست 
به  ترافیک  و  حمل ونقل  حوزه  متخصصین  هم اندیشی 
مناسبت روز ملی حمل ونقل اظهار داشت: خدمت رسانی 
مهم ترین  شهروندان  خاطر  رضایت  جلب  و  مردم  به 
هستیم ضمن  موظف  ما  همه  و  است  مسئولان  وظیفه 
بهترین  ارائه  به  نسبت  قانونی،  چارچوب های  رعایت 
و  شهری  نقاط  در  مردم  به  خدمات  باکیفیت ترین  و 

روستایی استان اهتمام ورزیم. 
وی ضمن اشاره به پیامدهای منفی ناشی از ناکارآمدی 
نظام حمل ونقل، ترافیک را زاییده برنامه های غیراصولی 

در حوزه های شهرسازی و حمل ونقل دانست.
مدیرکل دفتر فنی استانداری بوشهر بر رعایت ضوابط 
بدون  و گفت:  تأکید کرد  در حوزه ها،  فنی  اصول  و 
تردید، رعایت اصول فنی موجبات موفقیت در اجرای 

پروژه های عمرانی می شود. 
وی ابراز داشت: به منظور ارتقا کیفی حوزه حمل ونقل و 
بهبود ترافیک شهرهای استان چند موضوع را پیگیری 

و اجرایی خواهیم کرد.
موسوی تأکید کرد: ابلاغ عضویت تعدادی از اعضای 
هیئت علمی و مدرسین دانشگاه ها با تخصص حمل ونقل 
و  استان  ترافیک  شورای  فنی  کمیته  در  ترافیک  و 
همچنین بکارگیری کارشناسانی با تخصص حمل ونقل 
این  مهم ترین  از  استان  شهرداری های  در  ترافیک  و 

موضوعات هستند.

استان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج
پایان نامه های دانشگاه یاسوج 

کاربردی شد

رئیس دانشگاه یاسوج گفت: پایان نامه های این دانشگاه 
در راستای رفع مشکلات استان هدفمند شده و موضوعات 

کاربردی به دانشجویان داده می شود.
عریان  احمد  یاسوج،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
در آیین گشایش نمایشگاه هفته پژوهش اظهار داشت: 
هفته پژوهش امسال نشان داد که کار جمعی خروجی 
خوبی دارد که این خروجی به ویژه در بخش خصوصی 
سال های  برای  الگویی  می تواند  و  داشت  بارزی  نمود 

آینده باشد.
باوجود  پژوهش  هفته  نمایشگاه  اینکه  بابیان  وی 
استفاده  به ضرورت  شد  برگزار  به خوبی  مالی  تنگناهای 
اشاره  جامعه  مشکلات  رفع  برای  دانشگاه  ظرفیت  از 
پایان نامه  هزار   10 حدود  استان  این  در  افزود:  و  کرد 
در مقاطع کارشناسی ارشد و دکتری در مراکز آموزش 
عالی مختلف در حال اجرا است که نیاز است حداقل 30 
درصد آنها در راستای نیازها و برای رفع مشکلات استان 

جهت داده شود.
با  خواست  دانشگاهیان  از  یاسوج  دانشگاه  رئیس 
دستگاه های اجرایی ارتباط بیشتری داشته باشند و عنوان 
باید مشکلات  عالی  آموزش  مراکز  و  دانشگاه ها  کرد: 
استان را دریافت کرده و توان خود را در راستای رفع 

این مشکلات به کارگیری کنند.
عریان بابیان اینکه دانشگاه ها باید به سمت دانشگاه های 
کرد:  ابراز  کنند،  پیدا  سوق  چهارم  نسل  یا  کارآفرین 
انجام شده و  یاسوج  دانشگاه  اقداماتی در  این زمینه  در 
پایان نامه های این دانشگاه را در راستای مشکلات استان 

هدفمند کردیم.
دانشگاه  در  را  رشته هایی  این  بر  بیان کرد: علاوه  وی 
طبیعی  نیازهای  راستای  در  که  کردیم  تأسیس  یاسوج 
راه اندازی رشته های مرتبط  این  بر  باشد و علاوه  استان 
با منابع طبیعی، گردشگری، هنر و نفت و گاز و... که 
مزیت های نسبی استان هستند هم در دستور کار ما قرار 

دارد.

بین  بروکراسی  کاهش  از  یاسوج  دانشگاه  رئیس 
اگر  گفت:  و  داد  خبر  مختلف  نهادهای  و  دانشگاه ها 
از  باید  باشیم  داشته  توسعه یافته ای  دانشگاه  می خواهیم 
اتاق شیشه ای و لوکس خود بیرون آمده و حل مشکلات 
جامعه را هدف قرار دهیم و از سویی دستگاه ها هم به 

توان دانشگاه ها باور داشته باشند.

استان هرمزگان
رئیس مجلس:

توجه به سواحل مکران یک 
جهت گیری استراتژیک است

 
ظرفیت های  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
هرمزگان و سواحل مکران برای سرمایه گذاری مطلوب 

است.
به گزارش خبرنگار مهر، علی لاریجانی در بدو ورود به 
فرودگاه بین المللی بندرعباس در جمع خبرنگاران بیان 
داشت: از مدت ها پیش در فکر این بودم که از نزدیک 
از استان هرمزگان که یکی از استان های کلیدی و مهم 
با  نزدیک  از  بود که  بازدید کنم و لازم  کشور است 
یکی  می کنم  فکر  چراکه  کنم  صحبت  استان  مدیران 
جای  درازمدت  در  ایران  توسعه  برای  که  نقاطی  از 
شرایط  به  توجه  با  و  است  هرمزگان  استان  دارد  کار 
خشکسالی که در کشور ما وجود دارد ظرفیت های این 
استان و سواحل مکران ظرفیت سرمایه گذاری مطلوبی 

دارد.
رئیس مجلس شورای اسلامی افزود: ما در برنامه ششم 
نیز توجه به سواحل مکران را به عنوان یک جهت گیری 
استراتژیک در نظر گرفتیم و برخی مسائل نباید ما را 
این  در  است  قرار  و  کند  غافل  این جهت گیری ها  از 
سفر درخصوص این مسائل با مدیران و دست اندرکاران 

اقتصادی استان از نزدیک دیدار و گفت وگو کنیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی در این سفر دوروزه قرار 
است ضمن افتتاح چند طرح عمرانی از مناطق مختلف 

استان نیز بازدید کردند.

بندرعباس
مدیرکل امور بانوان و خانواده 

استانداری هرمزگان:
بازارچه های اشتغال زایی برای بانوان 

در بندرعباس راه اندازی می شود

بانوان و خانواده استانداری هرمزگان از  مدیرکل امور 
بانوان در چند  بازارچه های اشتغال زایی برای  راه اندازی 

منطقه از شهرستان بندرعباس خبر داد.
نشست  در  شیبانی  نازنین  مهر،  خبرگزاری  به گزارش 
عنوان  بانوان،  برای  اشتغال زایی  بازارچه های  ساماندهی 
بسیار گسترده  بانوان  با حوزه  کرد: موضوعات مرتبط 
است و ازنظر این جانب اولویت در بین تمام موضوعات 

موجود، بحث اشتغال است.
و  قوی  مدیریت  بانوان  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
فرصت های  از  استفاده  برای  باید  دارند،  بالا  توانمندی 
و کسب وکارها  اشتغال  و  کارآفرینی  درزمینه  موجود 

تلاش کنند.
مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری هرمزگان ادامه 
داد: یکی از اولویت های مورد تأکید دولت، ایجاد شرایط 
مناسب برای اشتغال بانوان و جوانان بخصوص زنان بد 
از  حداکثری  بهره گیری  و  و خودسرپرست  سرپرست 
اکثر تسهیلات کم بهره در حال  ظرفیت آن هاست که 

حاضر به این اولویت اختصاص می یابد.
در  بازدید  از  بعد  راستا  این  در  کرد:  تصریح  شیبانی 
منطقه  چند  در  مناسب  فضای  جانمایی  فرصت  اولین 
زنان  اشتغال زایی  بازارچه  به  بندرعباس  شهرستان  از 

اختصاص می یابد.
وی گفت: نام نویسی از متقاضیان برای غرفه ها آغازشده 
به  مراجعه  با  ذی ربط  دستگاه های  از  معرفی نامه  با  که 
دفتر امور بانوان و خانواده استانداری در حال انجام است.

با حضور معاون برنامه ریزی فرماندار و آبداران صورت گرفت؛

بررسی مسائل و مشکلات امور آبفا روستایی بوانات
با حضور مدیر امور آبفا روستایی بوانات، آبداران و کارکنان امور آبفا روستایی این شهرستان در جلسه ای مسائل و مشکلات امور 
آبفا روستایی بوانات بررسی شد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی امور آبفا روستایی شهرستان بوانات، در این جلسه 

زارعی مدیر این امور به طرح عملکرد فعالیت ها و مشکلات آبرسانی پرداخت.
در ادامه اسدی در خصوص بهره بردار محور شدن آبفار شهرستان و پاسخ به سؤالات آبداران سخنانی را ایراد نمود.

در پایان این جلسه رمضانی در خصوص خرید گوشی هایی با قابلیت ثبت قرائت، چاپ و پرداخت قبض، برای اولین بار در کشور 
خبر داد.


